



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918



Dear Member

Voting for 2026/2027 General Committee Member Election

There are 15 candidates to compete for 5 vacancies in the 2026/2027 General Committee by way of voting. Every valid member with voting right shall have one vote. Members will receive the ballot form from HKAA by email. **The voting period is starting from Monday, 7th September to the deadline on Monday, 21st September 2026 at 17:00 (5:00 PM).** Kindly seal your completed ballot form and allow time for mailing, make sure your postal vote received on or before deadline, late submissions will not be accepted. You can submit your ballot form by dropping it into the designated ballot box at Wan Chai office or by sending it via Freepost to Wan Chai headquarters.

Reminder : Once you have lost your membership number, please visit the Head Quarter in person with your identification document for enquiry. Phone enquiries will not be provided for it.

Regards

Hong Kong, China Automobile Association

致各位會員：

2026/2027 年度執行委員會委員選舉投票通知

2026/2027 年度執行委員會現有 5 個空缺，共有 15 名候選人透過投票方式進行角逐。每位具備投票權的有效會員均享有一票投票權。會員將會透過電子郵件收到由中國香港汽車會（HKAA）發出的選票。

投票期由 2026 年 9 月 7 日（星期一）開始，至 2026 年 9 月 21 日（星期一）17:00（下午 5:00）截止。

請務必將填妥的選票密封，並預留足夠的郵寄時間，確保您的郵遞選票在截止日期或之前送達。逾期遞交將不予受理。您可以使用以下方式遞交選票：親身投遞：投入設於灣仔辦事處的指定票箱。郵寄遞交：透過免付郵資（Freepost）服務寄回灣仔總部。

提示：若您遺失了會員號碼，請攜帶您的身份證明文件親臨總部查詢。本會將不提供電話查詢會員號碼之服務。

謹啟

中國香港汽車會